
– Advent időszakában járunk. Az ön számára 
mi a legfontosabb a karácsonyban? 

– Természetesen a családom, a négy gye-
rekem. A feleségemmel mindent megteszünk 
azért, hogy a fiúk minél több csodával talál-
kozzanak az ünnepek alatt. Az adventi időszak 
nálunk a számvetésről, az elmélyülésről, a hit-
ről az örömről és a reményről is szól. Ilyenkor 
egy kicsit megállunk ebben a rohanó világban, 
ez a lelki felkészülés ideje a karácsonyra. Ne-
kem és a családomnak nagyon sokat jelent ez 
az időszak. És persze fontos, hogy gondol-
junk másokra is. A családommal korábban a 
Mikulásgyárba vittünk játékokat, és ajándé-
kokkal töltött cipősdobozokat a baptistáknak, 
támogatjuk Böjte Csaba testvér erdélyi árváit. 
Tavaly a Baptista Szeretetszolgálattal együtt-
működve, célzottan a kertvárosi rászorulóknak 
gyűjtöttünk adományokat. A XVI. kerületiek 
adományai mintegy ezer gyermek, egyedülálló 
idős ember és nagycsalád karácsonyát tették 
szebbé. Nagyszerű élmény volt a kertvárosiak 
összefogását megtapasztalni. Remélem, idén is 
megmutatjuk, hogy milyen összetartó közösség 
vagyunk! Ezúton is kérek mindenkit, hogy ha 
csak bármilyen aprósággal is, de járuljon hozzá 
ahhoz, hogy gondtalanabbá tegyük azok ün-
nepét, akik valamiben szükséget szenvednek. 
Az adományokat a Kertváros minden oktatási 
intézményében és az Erzsébetligeti Színházban 
is le lehet adni. (Az adománygyűjtésről részle-
tek a 3. oldalon – a szerk.)

– Az Ön családja mit tesz a cipősdobozokba?
– Ahogy nőnek a fiúk, mindig akad olyan 

játék vagy könyv, amihez ők már nagyok, de 
másnak örömet tudunk szerezni vele. Minden 
gyerek édesszájú, és hogy biztosan kerüljön 
sütemény is az ünnepi asztalra, a dobozba 
pakolunk lisztet, cukrot, csokoládét, aszalt 
gyümölcsöt. 

– Ahogy Ön is említette, év vége felé min-
denki számvetést készít az elmúlt időszakról. 
Ön hogy értékeli 2014-et?

– Szinte az egész év a számvetésről szólt, 
hiszen három választáson vagyunk túl. De 
nem a győzelmekre kell emlékezni, hanem 
arra a felelősségre, amelyet ezek a választások 
ránk ruháztak. Alázattal kell szolgálni a vá-
lasztókat, akik úgy döntöttek, hogy az elmúlt 
négy évben lerakott alapokra közösen építünk 
fel egy új, erős és független Magyarországot, 
amelynek a középpontjában a dolgozó családok 
állnak. Nem könnyűek a külső körülmények, 
de mindent meg kell tennünk azért, hogy el-
érjük a célunkat. 

– Milyen volt a Kertváros szempontjából 
2014?

– Örülök, hogy a kertvárosiak Kovács Péter 
polgármester úr és csapata munkáját is úgy ér-
tékelték, hogy azt érdemes folytatni. Rengeteget 
fejlődött a XVI. kerület: járdák, utak, óvodák, 

iskolák, sporttelepek, játszóterek, parkok, pia-
cok újultak meg, sokat javult a közbiztonság, 
a szociális ellátás, az egészségügyi szolgálta-
tások, a nyugdíjasok helyzete. Kovács Péter 
polgármester úrral együtt minden megteszünk, 
hogy ezt fejlődési ütemet az elkövetkező évek-
ben is tartani tudjuk, miközben az eddig elért 
eredményeket megőrizzük. Komolyan gondol-
tam a kampány során tett ígéreteimet, így azt 
is, hogy rendszeresen beszámolok arról, hogy 
milyen munkát végeztem az itt élők érdekében 
a parlamentben, illetve a kormányban. 

– Milyen, a Kertvárost érintő döntések szü-
lettek az elmúlt időszakban? 

– Éppen a napokban jelentették be, hogy a 
„startvonalra” került a HÉV-et és a metrót az 
Örs vezér terén összekötő terv, a megvalósítás-
hoz szükséges javaslatokat részletesen kidol-
gozták. A kormány a napokban fogadta el azt 
a határozatot, amely az elővárosi HÉV-vonalak 
fejlesztését támogatja. A források szűkösek, de 
azért dolgozom, hogy a gödöllői HÉV vonalán 
kezdődhessen el a fejlesztés. Sikerült három-
száz millió forintot szerezni az Erzsébetliget 
rekonstrukciójára, remélhetőleg ezt már jövőre 
el is tudjuk kezdeni. Nem csak a kerületben élő-
ket érinti, de nagyon fontos, hogy most zajlik 
a jövő évi költségvetés vitája.

– Ön volt az egyik vezérszónoka büdzsének. 
Mi változik?

– Több pénz marad a dolgozó családoknál: 
marad a rezsicsökkentés és a gyermekek után 
járó adókedvezmények, sőt, azokat négy év alatt 
megduplázzuk, és munkához jutnak azok, akik 
dolgozni szeretnének. A bankok elszámoltatá-
sának köszönhetően tíz-harminc százalékkal 
csökkennek a deviza- és fointhitelek törlesztő-
részletei, egy átlagos devizahiteles család száz-
ezer forintos havi törlesztő-részlete nagyjából 
huszonötezer ezer forinttal kevesebb lesz jövő 
tavasztól. Folytatódik a pedagógusok és elindul 
a rendvédelmi dolgozók életpályaprogramja, 
utóbbi révén jövő év júliusától átlagosan har-
minc százalékkal nőhet a rendőrök, a katonák 
fizetése. Véget vetünk a segélyekkel való visz-
szaélés időszakának, helyette tovább bővül a 
közmunka-program. Megerősítjük a háziorvosi 
rendszert, a szűrőprogramokat, fejlesztjük az 
egészségügyet. Ami pedig a vállalkozásokat 
illeti: 2015-ben továbbvisszük a vállalkozók 
számára a korábbi években meghozott pozitív 
intézkedéseket, fenntartjuk az alacsony adóter-
helést a szektor csaknem teljes egészében, az 
uniós források felhasználásával a lehetőségeket 
tovább bővítjük. Az által, hogy a családoknál 
több pénz marad,  a vállalkozásoknak lehető-
sége lesz a bővülésre.

– Nemrég nevezték ki miniszteri biztosnak. 
A feladata a kereskedelempolitika kormány-
zati összehangolásával kapcsolatos feladatok 
ellátására. Ez mit jelent pontosan? 

– A kormány célja az, hogy rendet tegyen 
a kereskedelemben, azt szeretnénk, hogy hu-
szonöt év után végre átfogó szabályozás szü-
lessen, a fogyasztóvédelemtől a munkavállalók 
kiszolgáltatottságának csökkentésén át a hazai 
termelők és beszállítók védelméig. A kereske-
dőket érintő ügyekben a kormányzatnak időre 
van szüksége ahhoz, hogy az elképzeléseket 
összehangolja, illetve az érintettek többsége 
számára elfogadható döntéseket hozzon. Eb-
ben a folyamatban kaptam feladatot. 

– Erről mindenkinek a vasárnapi nyitva 
tartás kérdése ugrik be. 

– Sokan támadják a kormányt, pedig senki 
nem gondolhatja komolyan, hogy támogatnánk 
egy olyan szabályt, amely elbocsátásokhoz 
és áremelésekhez vezetne! Azon dolgozunk, 
hogy a törvénymódosítással a kereskedelmi 
dolgozóknak is nagyobb szabadságot bizto-
sítsunk, mert ma, ha több időt szeretnének 
együtt tölteni a családjukkal, szabadságot 
kell kivenniük. Ez a probléma, ha tetszik, ha 
nem, százhúszezer alkalmazottat, így száz-

húszezer családot érint ma Magyarországon. 
Javaslom mindenkinek, hogy kérdezzék meg 
a pénztárokban dolgozó hölgyektől, mennyi 
időt töltenek a szeretteikkel, elégedettek-e a 
munkakörülményeikkel. Én kereskedő csa-
ládban nőttem fel, pontosan tudom, milyen 
nehéz ez az élethelyzet. Tudjuk, hogy sok ér-
deket sértenek ezek a tervek, de ennek a kor-
mánynak a családok a legfontosabbak, ezért 
végig kell mennünk ezen az úton. 

– Végezetül a klasszikus kérdés: mit vár 
2015-től?

– Remélem, hogy ezt a sok szempontból fe-
szített évet végre magunk mögött hagyhatjuk, 
és nyugodtabb körülmények között, reálisan 
értékeljük a helyzetet, az elért eredményeket, 
számba vehetjük a jövő feladatait és megkezd-
hetjük a nyugodt építkezést. Szeretnénk befe-
jezni azokat a terveket, amelyek megvalósítá-
sával megbíztak minket az emberek. Tudjuk, 
hogy sok feladat van, látjuk a gondokat, és az 
ország lehetőségeihez mérten mindent meg is 
teszünk azért, hogy ezeket megoldjuk.

2014 a számvetés éve volt, 2015 remélhetőleg a nyugodt építkezés éve 
lesz – derül ki a Kertváros országgyűlési képviselőjének interjújából. 
Szatmáry Kristóf lapunknak beszélt a XVI. kerületet érintő 
fejlesztésekről és a Baptista Szeretetszolgálattal együttműködésben 
szervezett karácsonyi jótékonysági akcióról, melynek adományait 
a Kertvárosban élő rászorulók kapják.

2014. december

Boldog karácsonyt!
Fontos, hogy gondoljunk másokra is
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A hosszú éveken át elhanyagolt Sző-
nyi úti sporttelepen átfogó, milliárdos 
fejlesztések készültek el 2014-ben. 
Tavaszra megújult a régi uszodaépü-
let, a burkolatoktól a berendezéseken 
át a nyílászárókig, bővült a lelátó, 
műfüves pályák épültek, felújították a 
labdarúgó öltözőket, a strandmeden-
cét, ősszel átadták az újjávarázsolt 

vívócsarnokot. Hamarosan átadják 
az új uszodaépületet, benne a tan-
medencével és az úszómedencével, 
és az asztalitenisz csarnok felújítása 
is megkezdődhet. A fejlesztéseknek 
köszönhetően mindenhol professzi-
onális körülmények, kényelem és 
biztonság várja a sportolókat. „Az 
elmúlt egy évből nekem személyesen 

is, de a Kertvárosnak és Zuglónak is 
fontos eredmény a BVSC megmen-
tése, hiszen több ezer itt élő gyermek 
sportol itt, az élsportolók sikereinek 
pedig egy egész ország örül” – nyi-
latkozta lapunknak a BVSC elnöke. 
Szatmáry Kristóf emlékeztetett arra 
is, hogy az egyesület az utánpótlás-
nevelés egyik legfőbb bázisa.  

2014 az újjászületés éve volt 
a BVSC-nek

Nagyon sok kertvárosi 
gyerek sportol a BVSC-ben,
amely bő egy év leforgása 
alatt nem csak a csődtől 
menekült meg, de 
milliárdos fejlesztéseknek 
köszönhetően európai 
színvonalú, nemzetközi 
versenyek lebonyolítására 
is alkalmas 
sportcentrummá vált. 

50 új utat építettek
November közepére befejeződtek a 2014-re ígért útépítések 
a kerületben – közölte Facebook oldalán a kertvárosi önkor-
mányzat. Idén 15 utca épült meg a XVI. kerületben, főleg 
Cinkotán, ami több mint 400 millió forintba került. Az Ud-
varhelyi utca felújításával befejeződött a 2010-2014-ig tartó 
időszakra tervezett „50 új utat építünk” program. Ennek 
keretében 53 új út, illetve útszakasz épült meg. A következő 
utcák egy-egy szakasza újult meg: Simongát utca, Pálya utca, 
Béla utca (2 szakasz) , Árpádföldi út, Ida utca, Gáspár utca, 
Homokdomb utca. Teljes egészében megújult a Zrínyi utca, 
Művezető utca, Fürdőhely köz , Tópart utca, Avas utca, Fe-
nőkő utca, Udvarhely utca. A következő öt esztendőben újabb 
40 út építését vállalta az önkormányzat.

Kovács Péter  
a kerületi polgármesterek élén
Kertváros fideszes polgármesterét, Kovács Pétert választotta so-
ros elnökévé a Budapesti Önkormányzatok Szövetsége (BÖSZ). 

A szervezet tájékoztatása szerint a döntést egyhangúlag hozták 
meg a kerületi polgármesterek. Az alelnöki tisztséget a követke-
ző egy évben Hassay Zsófia VI. kerületi, Hoffmann Tamás XI. 
kerületi és Riz Levente – leköszönő elnök – XVII. kerületi pol-
gármester látja el. 

Kovács Péter a korábbi elnökség munkáját megköszönve ki-
jelentette: a BÖSZ küldetése továbbra is az, hogy a fővárosi ke-
rületeket és magát a fővárost is képviselje érdekszövetségként a 
kormányzattal, illetve más érdekszövetségekkel történő egyezteté-
sekben. „Szeretnénk továbbfolytatni azt az építő együttműködést 
a kerületek között, ami eddig is megvalósult és örömmel látnánk, 
ha a fővárosi önkormányzat is csatlakozna szövetségünkhöz” – 
fogalmazott az új elnök. 

A BÖSZ-t 2011 júliusában hozták létre a budapesti kerületi pol-
gármesterek azzal a céllal, hogy a főváros egésze szempontjából 
fontos kérdésekben közös álláspontot alakítsanak ki.
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„Karácsonykor az ember mindig hisz egy 
kissé a csodában, nemcsak te és én, hanem 
az egész világ, az emberiség, amint mond-
ják, hiszen ezért van az ünnep, mert nem 
lehet a csoda nélkül élni.” Ez a Márai Sán-
dor-idézet idén a mottója annak az ado-
mánygyűjtésnek, amely a Kertvárosban 
élő rászoruló családok ünnepét szeretné 
gondtalanabbá varázsolni. A Baptista 
Szeretetszolgálattal együttműködő jóté-

konysági kezdeményezés keretében a két 
fővédnök, Szatmáry Kristóf országgyű-
lési képviselő és Kovács Péter polgármes-
ter egy cipősdoboznyi tartós élelmiszert, 
használt, de még jó állapotú játékokat és 
téli ruhákat kér az adományozóktól.

„Tavaly a Kertvárosban élők adomá-
nyainak köszönhetően ezer rászoruló 
karácsonyát tettük szebbé. Olyan sok 
adomány érkezett, hogy a kerületünk-

ben élő, nehéz sorsú idősek, nagycsalá-
dosok és gyermekek mellett az ajándékok 
a Baptista Szeretetszolgálaton keresztül 
a kórházakban ünneplő, nagycsaládban 
élő vagy éppen árva, tanyákon vagy kis 
falvakban élő, fogyatékos iskolában ta-
nuló vagy csonka családban nevelkedő, 
a karácsony különlegességéről alig tudó 
gyermekhez juttattuk el” – nyilatkozta 
lapunknak Szatmáry Kristóf. 

Mint mondta, azt kérik a segíteni aka-
ró adományozóktól, hogy olyan dolgokat 
tegyenek a cipősdobozba, amelyeknek ők 
is örülnének. A tartós élelmiszerek kö-
zül a száraz tészta, a rizs, a liszt, a cukor 
és a konzerv a leghasznosabb, aki pedig 
megunt, de jó állapotban lévő játékot ad-
na, abból a színes ceruza, a zsírkréta, a 
gyurma, a kifestő füzet, a mesekönyv, a 
használt Lego a legpraktikusabb, hiszen 

azt fiú és lánygyermekek is örömmel hasz-
nálják. Minden korosztály számára vár-
nak téli ruhákat, sapkát, sálat, kesztyűt, 
sőt, cipőket, csizmákat is. A dobozokat 
úgy kell becsomagolni, hogy azt könnyen, 
sérülés nélkül ki lehessen nyitni, és nagy-
ban segíti az elosztást, ha ráírják, hogy 
mit tartalmaz, illetve ha játék vagy ruha 
(is) van benne, akkor azt hány éves és mi-
lyen nemű gyermeknek szánják – sorolta 
a tudnivalókat Szatmáry Kristóf. 

Kertváros országgyűlési képviselője 
elmondta: az adományokat december 18-
án délelőtt, a kerületi óvodák karácsonyi 
rendezvényén adják át a Baptista Szeretet-
szolgálatnak. Az ajándékokat valameny-
nyi kertvárosi óvodában és iskolában, 
valamint az Erzsébetligeti Színházban 
(1165 Budapest, Hunyadvár utca 43/b) is 
le lehet adni. 

A csodák ideje

Cipősdoboz akció

Adományait a jótékonysági 
akcióban résztvevő óvodákban 

és iskolákban, valamint 
az Erzsébetligeti Színházban is 

leadhatja 
december 19-ig.

Kérjük, támogassa 
a Kertvárosban élő 
rászorulókat!

Mennyi szeretet fér egy cipősdobozba?

Fővédnök: 
Szatmáry Kristóf
országgyűlési képviselő 

Kovács Péter
polgármester

Számunkra feleslegessé vált ruhák, játékok, vagy pár száz forint 
értékű tartós élelmiszer sok rászoruló család karácsonyát teheti 
gondtalanabbá és szebbé. Mi is tehetünk csodát. 

Ételosztás 
a rászorulóknak
„Akinek van, hozzon, akinek nincs, jöjjön” – ez a mot-
tója annak az ételosztásnak, amelyet a Vitézi Rend 
szervezésében tartanak december 20-án, szombaton 
11 és 17 óra között a fővárosban, az Örs vezér terén. 
A szervezet már tavaly is hasonló módon segítette 
a nehéz sorsú embereket. A rászorulók és a nagy-
családosok nem csak meleg ételt, hanem ruhákat és 
gyerekjátékokat is kapnak. A jótékonysági akció fő-
védnöke idén is Szatmáry Kristóf, Kertváros ország-
gyűlési képviselője. 

KHH1412_02.indd   3 2014.12.07.   18:22:26




